

送布机系列

Feeding machine series

- 1、放在熨平机前面，提高安全性杜绝工伤，降低运行成本增加利润。
- 2、降低工人劳动强度，单线减少人工两人，降低人工运行成本。
- 3、高速自动送布，节省时间，提高工作效率，提高产量50%以上。降低蒸汽、电费人工运行成本，增加利润。
- 4、预抽走部分水份，提高工作效率，降低能耗和工资，增加利润。
- 5、同步吸风送布，紧紧吸住被套床单传送，杜绝床单或被套被吸入底部不能送布，无论被套床单的送布成功。
- 6、自动抖平，行业正反两面毛刷自动刷平，对床单、被套、枕套都能平整送进。

1. Put it in front of the ironing machine to improve safety and prevent work injuries, reduce operating costs and increase profits.
2. Reduce the labor intensity of workers, reduce two people in a single line, and reduce labor costs.
3. High-speed automatic feeding, save time, improve work efficiency, and increase output by more than 50%. Reduce the labor cost of steam and electricity and increase profits.
4. Pre-pump part of the water, improve work efficiency, reduce energy consumption and wages, and increase profits.
5. Synchronous suction and feeding, tightly sucking the quilt cover and sheet for transmission, preventing the bed sheet or the quilt cover from being sucked into the bottom and not feeding, regardless of the success of the quilt cover sheet feeding.
6. Automatically shake and level, and the front and back of the industry will be automatically brushed with brushes, and the sheets, duvet covers and pillowcases can be fed smoothly.



型号 Model		单位 Unit	GSB-3000	GSB-3300
最大送布宽度	LMaximum feeding width	mm	3000	3300
最小送布宽度	Minimum feeding width	mm	1800	1800
送布速度	Feeding speed	m/min	4-50	4-50
风机功率	Fan power	Kw	2.2	2.2
电源电压	Voltage	V/Hz	380V/50Hz	380V/50Hz
电机功率	Motor Power	Kw	4.2	4.2
设备尺寸	Equipment size	mm	4200*1250*1680	4500*1250*1680
设备重量	Equipment weight	Kg	730	780